



上海龍之夢大酒店

**The Longemont Shanghai
RESERVATION FORM**
上海龙之梦大酒店客房预订单

Group Name 团队名: Chengdu Huanyu Shida (2021.8.20-8.21)
Booking Code 预订号: CHE9999_051

Please **Fax/Mail** this form to The Longemont Shanghai or before **Aug. 17^h, 2021**
请在 2021 年 8 月 17 日前将表格通过传真或邮件方式发给上海龙之梦大酒店

邮箱 E-mail: reservation.sh@longemonthotels.com

电话 Tel: 86-21-6115 9988*8653/8656 传真 Fax: 86-21-6115 9733

Mr/Mrs/Ms – Surname 姓: _____ First Name 名: _____

Title/ Company 公司名: _____

Tel 电话: _____ Fax 传真: _____ Email 邮件地址: _____

Accommodation 住宿:

Arrival / Check-in Date 抵达时间: _____ Flight / ETA 航班号: _____

Departure / Check-out Date 离开时间: _____ Flight / ETD 航班号: _____

入住时间 : 在抵达日的下午 14: 00

退房时间 : 中午 12:00 点。如在退房日当天 12:00 至 18:00 使用客房可享受协议价的 50% 的优惠, 或根据酒店的出租率安排。

Check-in Time : Rooms confirmed shall be made available for occupancy by the Hotel after 1400 Hours on the day of arrival. Rooms shall be available on a confirmed basis before 1400 Hours on the day of arrival only if the same has been pre-blocked for one (1) night in advance, for which the charge of an additional day will be levied.

Check-out Time : Use of rooms from 1200 Hours to 1800 Hours on the day of departure can be arranged at 50% off the published rates.

Reservations will be held till 5pm only, unless guaranteed with Credit Card. Guaranteed reservations will be held regardless of arrival time and will incur a cancellation charge of 1 (one) night rate for no-show.

所有预定只保留到下午 5 点整, 除非有信用卡担保预定。担保的预定酒店将保留当晚房间, 如果未入住, 酒店也将收取一晚的费用。

_____ Deluxe Room-- King size bed 豪华房--大床 (Special rate **RMB650NET** inclusive of one-two buffet breakfasts, additional buffet breakfast at RMB 160+15% SC per Person 特别价格人民币 650 元净价, 包含 1-2 份自助早餐。额外早餐人民币 160 元加 15% 服务费每人)

_____ Premier Room --Twin beds 贵宾房--双床 (Special rate **RMB 750NET** inclusive of one-two buffet breakfasts, additional buffet breakfast at RMB 160+15% SC per Person 特别价格人民币 750 元净价, 包含 1-2 份自助早餐。额外早餐人民币 160 元加 15% 服务费每人)

Airport Pickup (Please tick one) 机场选择:

Pudong Airport RMB750net per way 浦东机场 750 元/次

Hongqiao Airport RMB500net per way 虹桥机场 500 元/次

Special request for room 对房间的特殊要求: _____

* All the above room categories and special rate are subject to room availability.
全部以上房型和特别价格视酒店可用房而定

* Additional Buffet Breakfast is chargeable at RMB160+15% surcharge per person.
额外早餐人民币 160 元加 15% 服务费每人

* All Reservations must be accompanied by one-night stay prepayment either by credit card or bank transfer to "The Longemont Shanghai" as guaranteed booking. Please also attach both copies of your credit card with signature.

所有预定须提前预授权一晚房费酒店才会保留房间, 酒店接受信用卡, 银行转账. 请附上您信用卡的正反复印件和签字

* All above special rate is **ONLY** offered to participants to join the event
以上价格只限参加此活动的人员使用

Credit Card 信用卡 (Please tick one) :

American Express 美国运通 Visa Master Card 万事达 Others 其它

_____/_____
Credit Card Number 信用卡卡号 Expiry Date 有效日期 Cardholder's signature 持卡人签字

I understand that I am liable all for one-night stay room expenses, tax and service charge, which will be deducted from my credit card if I fail to arrive (no-show) or cancel the room reservation . Registering with the Hotel and all room and incidental expenses will be paid upon check-out.

我明白如果我没有入住或是当天取消房间, 我将承担从我的信用卡中扣除一晚的客房费用, 税收, 和服务费。所有的房费和杂费会在我退房时付清。

In accordance with Shanghai's first domestic waste management regulations, hotels in Shanghai no longer offer disposable toiletry items from July 1st, 2019 unless requested by the guest. These include toothbrush, comb, bath scrub, razor, nail files and shoe mitt.

**If you have further inquiry, please contact hotel The Service Touch directly at 0086 21 6115 9988.
Thank you for your valuable contribution to protecting our environment.**

根据 2019 年 7 月 1 日起施行的《上海市生活垃圾管理条例》规定, 上海市旅游住宿企业将不主动提供一次性日用品, 含牙刷, 梳子, 浴擦, 剃须刀, 指甲锉, 擦鞋布。

如您有任何疑问, 请致电酒店宾客服务中心: 0086 21 6115 9988.
感谢您对环境保护作出的贡献。

For hotel use only 酒店填写

Confirmed by 确认人 _____

Date 日期 _____

Confirmation number 确认号 _____